
SKUPNO ZASEDANJE ZBOROV ZDRUŽENEGA DELAIN KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Petrolova skladišča še razburjajo krajane
Že dober mesec in pol je minilo, odkar se je sestala naša občinska

skupščina; 9. januaria sta :skupa; zasedala zbor združenega dela in
zbot krajevjnh sJcupnosti, druzbenopolitični zboi pa |e imei ločeno
sejo. Zaradi časovne odrniaknjenosti ne kaže obširneje razlagati
poteka skupnega zasedanj;a zborov, saj gre zgolj za informacijo,
podrobneje naj spregovoriimo le o stvareh, ki bodo zanimive tudi
v prihodnje.

Že nekaj časa ni zasedanjai zbo-
rov občinske skupščine, na kate-
rem ne bi bilo slišati kritičnilh be-
sed glede nameravane sanacijie Pe-
trolovih skladišč v Zalogu in Zg.
Kašlju. Tudi tokrat, ko je bil go-
vor o oceni izvajanja resolucije
v lanskem letu in o programu raz-
vojnih nalog v letošnjem letu, se
je oglasil delegat KS Vevče-Zg.
Kašelj in dejal, da obrazložitev, ki
je navedena v gradivu, da gnt na-
mreč 20-odstotno pove<čanje
zmogljivosti Petrola na račun
skladiščenja novega goriva - neo-
svinčenega bencina, diši po izava-
janju delegatov. Ponovno je opo-
zoril, to je storil že tudi na pprejš-
njem zasedanju, da je v vsetti do-
slej sprejetih načrtih pisalo, oia ne
bo šlo za povečanje kapaccitet,
zato je pozval k upoštevanjui ob-
ljubljenega. Odgovoril je člam IS
Stane Mikuž, ki sicer ni powedal
nič novega, ampak je ponovnio za-
trdil, da bodo še v tem mesec:u (to
je v mesecu januarju), organhzirali
razprave v krajevnih skupmostih
Vevče-Zg. Kašelj in Zalog.

Obravnavana sta bila tudli os-
nutka odlokov o sprejetju uiredi-
tvenih načrtov za območji MIP 1/2
- Javna skladišča (1. etapa), Žito
in Yulon ter za MM 1/2 - IColin-

ska. Medtem ko i . prvi osnu-
tek spremenjen v jlog in spre-
jet, se :^ pri drugcm zataknilo.
Uvod, ki ga je povedal Stane Mi-
kuž> da gre predvsem za sanacijo
z ekološkega vidika, ni zadovoljil
deiegata 17. konference delegacij
Gradis. UgovarjaJ je dejstvu, da
se delovne organizacije na tem ob-
močju i.c obravnavajo enako-
pravno. Njihov tozd Sirojno pro-
metni obkrat naj bi se zaradi neči-
ste dejavnosii moral preseliti na
drugo območje, medtem ko Inte-
gralov tozd Servo lahko ostane.
V njegovem stališču ga niso oma-
jala tudi nadaljnja pojasnjcvanja
Staneta Mikuža in delegati, ko je
prišlo do glasovanja, niso bili za
enofazni postopek, marveč so
sprejeli le osninek načrta, na seji
21. februarja pa se bodo pogovar-
jali o predlogu.

Po enofaznem postopku je bil
tudi sprejet predlog prednostnega
programa krajevnih skupnosti za
letošnje leto, v katerega je vklju-
čenih 10 krajevnih skupnosti.
V programu, katerega vrednost je
655 tisoč dinarjev, za razliko od
prejšnjih let, ni nalog, ki bi se
izrazito nanašale na komunalno
področje, rharveč gre v večini pri-
merov za obnovo zadružnih in

kuturnih domov ter drugih po-
slovnih prostorov v krajevnih
skupnosuh.

Na tem zasedanju sta zbora
imenovala tudi volilno komisijo,
ki pa bo, kot je bilo slišati kas-
neje, še dopolnjena z dvema čla-
noma, vendar o vsem tem po-
drobneje pišemo v prilogi, ki je
namenjena volitvam. Povemo naj
še, da zbora nista sprejela amand-
maja občinske organizacije
ZSMS, naj se v občini namesto

petih volilnih enot za družbeno-
politični zbor oblikuje le ena.
Amanuma, ki ga )e prcstavoi in
dobro utemeljil predsednik
ZSMS Robert Levičar, je bil že
pred tem zavrnjen tudi na druž-
benopolitičnem zboru. Treba pa
je povedati, da odločitev na zbo-
rih ni bila soglasna. Sprejet je bil
tudi odlok o sestavi zborov in do-
Iočitvi volivnih enot za volitve
v zbore naše občinske skupščine.
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